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8_80_83_EF_BC_9A_E8_c81_501040.htm 71. Which would you

choose: a high-paying job with long hours that would give you little

time with family and friends or a lower-paying job with shorter hours

that would give you more time with family and friends? Explain your

choice, using specific reasons and details.选择工资低些，但能和

家人和朋友多呆的工作 1）工作是人生的手段，生活才是目

的 2）只有家庭幸福，才可做好工作 3）工作时间过长，对身

体健康有害 72. Do you agree or disagree with the following

statement? Grades (marks) encourage students to learn. Use specific

reasons and examples to support your opinion.同意分数鼓励学生

学习 1）学生可以知道自己掌握了多少知识，所以能够更加

有针对性的学习 2）分数可以让学生之间互相比较，激励学

生学习 3）分数可以让学生有成就感，更加乐观，积极，所

以能够学的更好 73. Some people say that computers have made

life easier and more convenient. Other people say that computers

have made life more complex and stressful. What is your opinion?

Use specific reasons and examples to support your answer. 同意计

算机使工作变的更加容易和方便了 1）计算机和很多工作结

合在一起，减轻了工作量 2）计算机让工作变的更加令人有

趣 3）计算机使人们互相交流更加容易 74. Do you agree or

disagree with the following statement? The best way to travel is in a

group led by a tour guide. Use specific reasons and examples to

support your answer.同意： 1）省事 2）省钱 3）省心（由导游



介绍） 75. Some universities require students to take classes in many

subjects. Other universities require students to specialize in one

subject. Which is better? Use specific reasons and examples to

support your answer.同意学校让学生学习很多课程 1）为未来

的工作和生活做准备 2）让学生学会从多种角度思维问题 3）

知识全面了，才可以更专 76. Do you agree or disagree with the

following statement? Children should begin learning a foreign

language as soon as they start school. Use specific reasons and

examples to support your position. 同意孩子应当在一上学就学

外语 1）儿童语言能力强，能够迅速地学好外语。 2）儿童不

怕犯错误，可以更好地学习外语 3）儿童有比较多的时间，

可以用来学习外语。 77. Do you agree or disagree with the

following statement? Boys and girls should attend separate schools.

Use specific reasons and examples to support your answer.男孩子和

女孩子不应当分校 1）社会是由男女组成的，而学校生活是

社会化的过程 2）男女同校有利于学习 3）男女同校有利于孩

子们心理上更健康地成长 78. Is it more important to be able to

work with a group of people on a team or to work independently?

Use reasons and specific examples to support your answer.和一个团

队工作更好 1）培养团队精神 2）工作效率更高 3）学习别人

长处 79. Your city has decided to build a statue or monument to

honor a famous person in your country. Who would you choose?

Use reasons and specific examples to support your choice.可选择的

人物：水稻专家袁隆平 1）他对社会贡献巨大：开发的杂交

水稻 (hybrid rice) 使粮食产量大幅增长 2）他适合成为青少年
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